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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Etikusnak tartja-e azt a gyakorlatot, hogy valaki rendszeresen úgy kerüli meg az
évi maximális 18 millió forintos támogatási határt, hogy több hasonló nevű
szervezet nevében pályázik, nyer, miközben az NCA Tanácsának is tagja?” címmel
a Házszabály 91. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Sz űcs Erikához, a Szociális és
Munkaügyi Minisztériumot vezető miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony !
A területet korábban felügyelő miniszter asszony, Lamperth Mónika 2006-ban
önmérsékletre szólította fel az NCA d őntéshozóit a saját civil szervezeteik támogatásával
kapcsolatban.

Kérdezem Miniszter Asszonyt :
Előfordulhat-e a jövőben, hogy annak a személynek a szervezete, aki egy regionális
kollégiumban hozza a döntéseket, sok millió forint támogatást kapjon innen, miközbe n
ugyanez a szervezet más pályázatokon országos szervezetként kap támogatást ?

Etikusnak tartja-e azt a gyakorlatot, hogy valaki rendszeresen úgy kerüli meg az év i
maximális 18 millió forintos támogatási határt, hogy több hasonló nevű szervezet nevében
pályázik, nyer, miközben az NCA Tanácsának is tagja ?

Milyen konkrét intézkedésekkel próbálja meg az ilyen típusú visszásságokat orvosolni ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 19 .

	

1
Tisztelettel: A

Bíró Ildikó
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

